



Fiji – Volivoli Beach Resort

March 11 – 21, 2018

The word **Bula** is heard everywhere in Fiji. Bula originates from the Fijian culture and means anything from hello, goodbye, welcome, love and more. It means life, and a blessing of health and happiness.

Located in the heart of the South Pacific, Fiji is blessed with 333 tropical islands that are home to some of the happiest people on Earth. A perfect blend of white sandy beaches, coral reefs and outdoor adventures, Volivoli Beach Resort is tucked away on the northernmost tip of the island of Viti Levu and has evolved into one of Fiji's best boutique family run resorts. Fiji is most widely celebrated for its culture, which uniquely welcomes visitors home.

INCLUDES

- **10 Nights Oceanview Room**
- **Airport Transfers**
- **All meals**
- **20 Guided Boat Dives + Unlimited Shore Dives**
- **Unlimited Internet Access**
- **Book by August 31, 2017 and get free nitrox.**

Optional Extra Tours (ask for details):

- **Add 3 nights at the Pearl South Pacific Hotel
(March 21-24) add \$660 USD Includes the world's #1 shark dive**

Oceanview Room \$3039 USD

Plus Flight, per person at double occupancy and subject to availability and change.

Non Diver \$1699 USD

Deposit: \$1000 USD per person non-refundable

Airfare: Estimated fare of \$2200 CAD, and subject to change.

Final Payment: November 24, 2017

Cancellation: Refer to specific terms and conditions.

Travel Insurance: Cancellation insurance and out of province medical insurance are available as an option.

Documentation: Passengers require a Canadian passport with 6 months validity from the date of return. Proof of Diving Medical Insurance required.

Travel arrangements are provided by

SQUBA holidays

WORLDWIDE DIVING ADVENTURES

105 Wharncliffe Rd. South, London , Ontario N6J 2K2

TICO Reg. # 2471720



Fidji – Volivoli Beach Resort

Le 11 au 21 mars, 2018

Le mot Bula est entendu partout aux Fidji. Bula provient de la culture Fidjienne et signifie bonjour, au revoir, l'amour et plus. Cela signifie la vie, la santé et le bonheur.

Situé au centre du Pacifique Sud, Fidji comprend 333 îles tropicales qui accueillent les personnes les plus heureuses de la Terre. Un mélange parfait de plages de sable blanc, de récifs coralliens et d'aventures en plein air. Volivoli Beach Resort est situé sur le bout le plus au nord de l'île de Viti Levu et s'est transformé à une des meilleurs petits hôtels de Fidji.

INCLUS

- **10 Nuits en Chambre Vue Océan**
- **Transferts Aéroportuaires**
- **Repas inclus**
- **20 Plongées de bateaux, Plongées du bord**
- **Illimité**
- **Accès Internet illimité**
- Options Supplémentaires (détails bientôt) :**
- **Ajoutez 2 jours au Pearl South Pacific Hôtel (21-24 mars)**

Chambre Vue Ocean \$3039 USD

Plus le vol, par personne en occupation double et sujet à disponibilité et sujet à changement.

Non-Plongeur \$1699 USD

Dépôt : \$1000 USD non-remboursable.

Vols : Tarif estimé de \$2200 CAD et est sujet à changement.

Paiement final : le 24 novembre, 2017

Cancellation : Voir termes et conditions spécifiques.

Assurance Voyage : Une assurance voyage pour annulation et couverture médicale est disponible en option.

Documentation : Chaque voyageur doit avoir un passeport Canadien avec 6 mois de validité après la date de retour.
Assurance Médical pour plongée requis.

Les réservations sont faites par

SQUBA holidays
WORLDWIDE DIVING ADVENTURES

105 Rue Wharncliffe Sud, London , Ontario N6J 2K2 1-800-265-3447
TICO Reg. # 2471720